
Verzonden: 
vrijdag 

28 februari 2025 09:10 

Aan: 

" 

  

  

  

    

    

(geanonimiseerd)

@hardenberg.nl>; 

" 

@hardenberg.nl>; 

" 

@hardenberg.nl> (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
FW: Verdeelbesluit 

Spreidingswet 

Bijlage(n): 
Verdeelbesluit 

regio 
IJsselland.xlsx 

Goedemorgen, 

N.av. het Netwerk 
overleg regio 

IJsselland is de verdeelsleutel 
nogmaals rondgestuurd. 

Het willen uitruilen van de verschillende 
doelgroepen blijft 

actueel. 

Gistermiddag 
werd 

ik 
benadert door 

BE, gemeente Steenwijkerland, 
en 

hij 
deed een verzoek 

tot 
uitruil. 

Zij 
hebben 

nog plekken 
over om Oekr. ontheemde 

op 
te kunnen 

vangen. 

(geanonimiseerd)

Misschien 
maandag 

even samen doornemen 
tijdens 

onze weekstart. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

Vakspecialist 
A 
Projecten 

DD 

os2s- 

GG 
mo 

herdenbero.nl 

Genneente 

El Hardenberg 

(geanonimiseerd)

J 
algemeen 

14 
0523 

  

www.hardenberg.nl 
  

  

     (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Van: 
lo 

eventer nl> 

Verzonden: 
woensdag 

26 februari 2025 15:10 

BO zwartewaterland.nl>; MG 
deventer. 

@deventer.nl>; 

@hardenberg.nl>; 

MO 

raaite.nl>; 

@kampen.nl>; @deventer.nl>; 
@staphorst.nl> (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Verdeelbesluit 

Spreidingswet 

Beste 
collega's, 

Zoals in het 
Netwerkoverleg vandaag besproken, 

deel ik 
hierbij 

het overzicht hoe de individuele 
gemeenten invulling geven 

aan het verdeelbesluit. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

Programma-ondersteuner Regionaal Programma Vluchtelingen 
IJsselland 

A 

9” gemeente 

Deventer 

Afwezig op vrijdag 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Adres: Grote Kerkhof 1, Deventer 

Postadres: Postbus 5000, 7400 GC Deventer 

(0570 

* 

deventer.nl 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Inventarisatie verdeelbesluit Regio IJsselland 

Mogelijke 

realisatie voor 1 

Realisatie voor 1 juli juli 2025 - 

ASIEL REGULIER 

ASIEL 

Mogelijke 

realisatie na 1 juli 

Mogelijke realisatie2025 - 

voor 1 juli 2025 - 

ASIEL AMV 

Uitdagingen realiseren opgaven asiel incl AMV Vragen of opmerkingen tav de realisatie 

Realisatie voor 1 juli 

2025 - REGULIER 

ASIEL 

Mogelijke realisatie 

na 1 juli 2025 - 

ASIEL AMV 

Reguliere 

opvangplaatsen 

142 

AMV-opvang- 

plaatsen 

26 

2025 - 

AMV 

REGULIER 

ASIEL Gemeente Totaal 

168 We zien geen mogelijkheden (op korte termijn) invulling te 

geven aan AMV-opvang. Doorgaans vindt die opvang plaats in 

de vorm van een ProcesOpvangLocatie AMV 

(POL-AMV of POA) van ca 50 plekken. Het zou mooi zijn , 

wanneer de regio ook aan de taakstelling AMV voldoet. 

In die zin roepen wij de regiogemeenten op invulling te 

geven aan de AMV-opvang! 

50 We zijn nog bezig met opvang AMV , maar dat valt 

buiten onze plicht voor het verdeelbesluit. 

0Wij voldoen met onze huidige opvang aan de opgave uit het 

verdeelbesluit. De opvang loopt tot maart 2026. Voor de periode 

daarna loopt momenteel een locatieonderzoek. 

We kunnen nu nog geen toezegging doen voor na maart 2026. 

Dalfsen Welke gemeente in onze regio wil meer AMV- 

opvang bieden dan waarvoor zij een 

taakstelling heeft? 

Deventer 550 0 550 550 0 550 0 550 Geen 

Hardenberg 700 0 700 700 0 700 0 700 Geen 

Kampen 282 26 308 248 26 248 26 308 26 Zonder de mogelijkheid van bovenregionale opvang van de 

taakstelling is realisatie binnen de gemeentegrenzen nu niet 

mogelijk. AMV opvang is gerealiseerd. 

Onze verwachting is dat per 1 juli de 

taakstelling niet volledig is 

gerealiseerd. Vanaf 1 oktober 2025 lukt dit 

wel. 

Olst-Wijhe 85 15 100 50-60 0 0 We zetten in om op lange termijn 130-150 AMV’s op te 

vangen bij Summercamp Heino. De uitdagingen zijn 

meerledig: enerzijds de overeenkomst tussen COA en 

Summercamp Heino die vanwege verschillende redenen 

nog niet tot stand is gekomen. Daarnaast zijn de 

jeugdzorgkosten die het opvangen van AMV’s met zich 

meebrengt een te groot risico voor de gemeente. 

Voor de realisatie van asielzoekers conform 

het Handelingskader van de gemeente is het 

belangrijk dat er begeleiding op locatie 

aanwezig. Gezien de grootte van de beoogde 

locatie organiseert en financiert 

COA dit niet. Welke mogelijkheden zijn er om 

begeleiding etc te financieren zodat er 

draagvlak is en blijft voor het opvangen van 

asielzoekers (conform Handelingskader)? Hoe 

vermijd ik een te groot financieel risico bij de 

opvang van AMV’s m. b. t. jeugdzorgkosten? 

Het voorbehoud bij dit besluit is natuurlijk dat 

voor dit 

scenario uitruil noodzakelijk is. Hoe kunnen 

we dit 

organiseren? 

De uitdaging is dat we op dit moment naast de 

opvang in het gemeentehuis geen concrete locatie hebben. De 

gemeenteraad heeft een proces vastgesteld wat nu doorlopen 

wordt. Doel is om voor de zomer concrete locaties te hebben. 

Daarna moeten natuurlijk hiervoor de procedures 

nog doorlopen worden. Op basis van afwegingen kiest het 

college voor een hogere inzet op asiel en daarmee geen inzet op 

AMV. 

Ommen 84 16 100 



33 De doorlooptijd voor het realiseren/ontwikkelen van een 

opvanglocatie duurt langer dan de deadline van 1juli 2005 , door 

o. a. : 

-Het uitvoeren van de benodigde onderzoeken , zoals 

bodemonderzoek kost tijd; 

- Het vergunningstraject bij gemeenten heeft een vaste 

doorlooptijd; 

- Het aanleggen van nutsvoorzieningen heeft een doorlooptijd; 

- De gemeenteraad stelt de uiteindelijke locatie vast , hiervoor 

wordt een bestuurlijk traject doorlopen; 

- Er is ruimte voor inwonersparticipatie en communicatie. 

Raalte 175 33 208 0 0 0 0 175 Geen 

We zijn net naar buiten gekomen met een locatie die wij 

gaan verkennen voor de opvang van vluchtelingen. Hier is 

onwijs veel weerstand op gekomen vanuit de samenleving. 

Draagvlak is voor ons het lastigst , zeker omdat je pas 

zekerheden kan geven als de locatie er staat. Daarnaast hebben 

wij eerder zo’n traject doorlopen met het COA waarin het 

vertrouwen in het COA wellicht wat is gedaald. Dit moet nog 

blijken tijdens de huidige verkenning , maar het wantrouwen 

zie ik wel als een uitdaging. 

Staphorst 84 16 100 0 0 0 0 0 0 In hoeverre kan de regio faciliteren in 

bijvoorbeeld sessies over 

draagvlak? 

We zijn nog met het COA in gesprek over ons aanbod van 

80 opvangplekken. Voor de verdere invulling van onze 

taakstelling kijken we nu naar de volgende stappen. De 

inschatting is dat de opgave niet voor 1 juli 2025 wordt 

gerealiseerd. 

Steenwijkerland 187 33 220 Geen 

Zwartewaterland 
104 20 124 



Wij doen onze uiterste best te voldoen aan het Belangrijk voor de realisatie van goede 

verdeelbesluit en voldoende opvangplekken te duurzame opvangplekken 

is dat de randvoorwaarden vanuit het realiseren. Het aantal locaties dat wij hierin 

ministerie goed geborgd onderzoeken is beperkt en/of op dit moment nog 

zijn. Zo hebben wij onlangs een onduidelijk of het voldoende kansrijk is en op welke 

Doorstroomlocatie geopend voor termijn het dan gerealiseerd kan worden. De komende maanden 

de huisvesting van statushouders en heeft het verwachten wij hier meer duidelijkheid over te hebben. Er zullen 

ministerie er ook een aantal collegebesluiten worden voorgelegd de 

komende weken. Eén concrete locatie werd de afgelopen tegelijkertijd de financiële regeling hiervoor 

maanden onderzocht door het COA op haalbaarheid. Helaas is eringetrokken. Dit 

betekent dat wij op dit moment statushouders 

huisvesten zonder 

daarvoor een vergoeding te krijgen. Een 

andere randvoorwaarde 

die onder druk staat , is dat op dit moment door 

het ministerie 

wordt voorgesteld de voorrang voor 

statushouders op de 

woningmarkt in te trekken. Als dit doorgaat 

voorzien wij grote 

problemen met de doorstroom vanuit de 

opvangvoorzieningen 

naar wonen. Wij willen benadrukken dat wij 

onze uiterste best doen om opvangplekken te 

realiseren , maar dat goede facilitering vanuit 

het Rijk daarbij onontbeerlijk is. 

Zwolle 545 103 648 

tussen de eigenaren van de locatie en het COA geen 

overeenstemming bereikt over de financiële uitgangspunten. 

Hierdoor valt een belangrijke grote COA-locatie voor ons op dit 

moment af. Als het onderzoek naar gemeentelijke exploitatie is 

afgerond , kan deze locatie mogelijk daarvoor verkend worden. 

Of dat kansrijk is , is uiterst onzeker , mede doordat op dit 

moment landelijke kaders hiervoor ontbreken. 

Voor een andere locatie geldt dat deze op dit moment in de 

openbare verkoop staat en het niet duidelijk is wie de koper zal 

worden. 

TOTAAL 2938 288 3226 


